

3. Tagebuchbeilagen

Ex orco specimen calumniatorum pontificiorum.

Luther, Martin

Augsburg, 1717

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-47246

Ex Orco
Specimen

79.

14 1777

Calumniatorum Pontificiorum

Ani plures Lutheri animas demisit in Orum,
Vix fuit, et nullus, credo, futurus erit.

Samor habet primas, habet Mahometa secundas,
At loca post ipsos tertio Luther habet.

Cur igitur, gens caeca, virum factoris iniquum
Amen impetor inter suis habitare greges?

Cui festa haec tanta celebras, fex impia, pompa?
Quod te supernum mittet in exitum.

Define: vel Christi fuit haec miracula, vides?
Lutheri poteras experire tui

Fansa haec carmina valois Ecclesie ad
S. Conventum, qui Augustae Vindelicorum
sionet, Lutheranis annis ibi festa sua
ob conservatioem religionis late ce-
lebrantibus, affixa sunt. Ao. 1717.

Respondens Veritas

Pro Luthero

Ani plures Lutheri animas reuocavit
ab orco

Vix fuit &

Christi habet primas, habes, te Paule,
Secundas,
At loca &

Cur igitur, gens caeca, virum hunc
infectoris inique,

Amen diuos iocles &

Cur festa haec tanta rides, fex im-
pia bile,
Quod te supernum &

Define, vel Christi fuit &

Nequitiae poteras experire
tuas.

Ex Coelo 80

Contra Pontificiis cids

Ani plures te, Papa, animas de-
misit &

Vix fuit &

Samor habet &

At loca post ipsos tertio, Papa, tenet

Cur igitur, gens caeca, virum
caput, infecta
Amen reprobus &

Cur tanta idolo huic lites, fex im-
pia pompa

Quod te supernum &

Define vel &

Pontificiis poteras experire tui